
Notulen vergadering PB op 3 december 2018 
 

1.    Opening / allen aanwezig 

 

2.    Mededelingen 

 

Gerrit vraagt zich af wat de Stichting Weerribben-Wieden gedaan heeft met de anderhalf miljoen 

euro. 

Voor zover bekend is er geen verantwoording/jaarverslag over 2017. 

Hij vraagt spreekrecht aan op de politieke markt om hier vragen over te kunnen stellen. 

 

3.   Verslag vorige vergadering 

 

Irene neemt contact op met Ali Nijmeijer n.a.v. haar vraag over onjuiste vermelding in een 

krantenartikel (Zwarte fruinen bestaan niet). 

 

Aansprakelijkheidsverzekering: Evenementen vallen w.s. niet onder de gemeentelijke verzekering 

voor vrijwilligers. Helen zoekt dit verder uit. 

 

Lantaarnpalen zijn inmiddels gerepareerd. 

 

4.   Lopende zaken 

 

Vaarsnelheid:  Het bord wordt verplaatst en er gaat gehandhaafd worden. 

 

Verkeerssituatie: We nodigen Kor van der Velde en Marieke van Gool uit voor een overleg. 

 

Matrixplannen: Er zou in oktober een gesprek plaatsvinden over de straatverlichting. Jurjen neemt 

contact op met Kor van der Velde waarom dit nog niet heeft plaatsgevonden. 

 

Nieuwjaarsreceptie: KGH is niet beschikbaar, nieuwe optie is 11 januari (Jochem vraagt de spreker 

of die dan beschikbaar is). Helen maakt een uitnodiging. 

 

5.   Rondvraag 

 

Jochem stelt voor om jaarlijks een spreker van SBB te vragen voor de ALV om te vertellen over de 

plannen met dit gebied. 

 

Voorstel volgende ALV op 12 april Irene zorgt voor eind februari voor jaarverslag, agenda en 

notulen. 

 

Jochem vraagt of er al een nieuwe kandidaat is voor het bestuur. We bespreken dit op de volgende 

vergadering. 

 

Voorstel: Op de volgende ALV vragen of er belangstelling is voor een overleg met de provincie om 

duidelijkheid te krijgen over de grond langs de Kalenbergergracht. 

 

6.   Sluiting. 

 

Volgende vergadering is gepland op maandag 7 januari. 

 

    


